



*** English ***

Job Posting: Intern / Working Student - Commercial Operations

Company: Regeneron GmbH

Location: Munich, Germany

Are you a driven and ambitious student seeking a valuable internship or working studentship opportunity? Regeneron, a leading biotechnology company focused on developing life-changing medicines for individuals with severe diseases, is looking for an Intern or Working Student in Commercial Operations to join our team in Munich, Germany. As an intern, you will have the chance to work closely with our dynamic Commercial Operations team and contribute to key projects, operations, and events that drive the success of our commercial affiliate.

Are you interested in joining our team and contributing to advancing healthcare for patients in need? Please send your application to **Alina Sajitz-Hermstein** including your CV & motivation to join us: alina.sajitz-hermst@regeneron.com

Responsibilities:

- Provide valuable support to the Commercial Operations team by offering insightful analytics and data-driven insights for strategic decision making.
- Consolidate PowerPoint presentations and Excel reports to create regular performance reports for in-country and above-country stakeholders.
- Assist the Commercial Operations and Sales leads in implementing Tableau reporting tools for performance tracking.
- Collaborate with the National Sales lead to organize sales meetings and events, managing services provision, agenda preparation, invitation coordination, and speaker management.
- Contribute to the optimization of sales operations and business processes, including onboarding/offboarding procedures, training support, and vendor management (primarily related to data and meetings).
- Support sales and commercial management through administrative tasks, such as appointment coordination and travel assistance.

Requirements:

- Completed or close-to-completion university studies, preferably in Business, Economics, or Engineering.
- Strong analytical skills with the ability to visualize, articulate, and derive insights from data.
- Proficient in spoken and written English.
- Good knowledge of MS Office tools, particularly PowerPoint and Excel.
- Curious and eager to learn from others, with excellent interpersonal and communication skills (both written and verbal).
- Ability to engage in dialogue and exhibit a high degree of personal responsibility, integrity, and discretion.

About Regeneron:

Regeneron is at the forefront of biotechnology, researching, developing, and marketing life-changing medications for individuals with severe diseases. Our commitment to translating scientific advancements into medical breakthroughs has led to numerous approved treatments and a rich pipeline of promising drug candidates. With a workforce of approximately 11,500 employees across multiple countries, we are dedicated to making a positive impact on the lives of patients worldwide.

Join us at Regeneron and gain hands-on experience in a fast-paced and innovative industry. This internship opportunity will provide you with valuable insights into commercial operations within a leading biotechnology company. You will have the chance to work alongside experienced professionals and contribute to meaningful projects that make a difference for patients with unmet medical needs.

To apply, please submit your resume and a cover letter detailing why you are interested in this internship and how your skills align with the role's requirements. We look forward to receiving your application and potentially welcoming you to the Regeneron team.

Note: This internship / working student position is open to students currently enrolled in a university program or recent graduates.

Are you interested in joining our team and contributing to advancing healthcare for patients in need? Please send your application to **Alina Sajitz-Hermstein** including your CV & motivation to join us: alina.sajitz-hermst@regeneron.com

***** Deutsch *****

Stellenanzeige: Praktikant / Werkstudent (m/w/d) - Commercial Operations

Unternehmen: Regeneron GmbH

Standort: München, Deutschland

Bist du ein motivierter und ehrgeiziger Student auf der Suche nach einer spannenden Werkstudenten oder Praktikantmöglichkeit? Wir von Regeneron, einem führenden Biotechnologieunternehmen, das lebensverändernde Medikamente für Menschen mit schweren Krankheiten entwickelt, suchen einen Praktikanten / Werkstudenten (m/w/d) im Bereich Commercial Operations für unser Team in München, Deutschland. Als Praktikant hast du die Möglichkeit, eng mit unserem dynamischen Commercial Operations Team zusammenzuarbeiten und an wichtigen Projekten, Betriebsabläufen und Veranstaltungen mitzuwirken, die den Erfolg unserer Niederlassung vorantreiben.

Möchtest du unser Team verstärken und deinen Beitrag beisteuern, die Gesundheitsversorgung für bedürftige Patienten zu verbessern?

Bitte sende deine Bewerbung an **Alina Sajitz-Hermstein** und füge deinen Lebenslauf und deine Motivation für diese Möglichkeit bei uns hinzu:

alina.sajitz-hermst@regeneron.com

Deine Aufgaben:

- Unterstützung des Commercial Operations Teams bei der Durchführung von Analysen und datenbasierter Erkenntnisse für strategische Entscheidungen.
- Zusammenstellung von PowerPoint-Präsentationen und Excel-Berichten für regelmäßige Performance Berichte auf nationaler und internationaler Ebene.
- Unterstützung der Commercial Operations und Sales Führungskräften bei der Implementierung von Tableau-Reporting für das Performance Reporting.
- Unterstützung des National Sales Directors bei der Organisation von Tagungen und Veranstaltungen: Organisation (Hotels, Transfers, Agenturen, Materialien usw.), Vorbereitung der Agenda und Einladungen, Koordination von Rednern.
- Unterstützung beim Management und der Optimierung von Vertriebsabläufen und Geschäftsprozessen: Onboarding/Offboarding, Schulungen, Bereitstellung von Arbeitsmaterialien, Lieferantenmanagement (insbesondere Vertragswesen und Rechnungsstellung im Zusammenhang mit Daten und Besprechungen).
- Unterstützung des Vertriebs- und Commercial-Managements bei administrativen Tätigkeiten, Koordination von Terminen und Unterstützung bei Reiseaktivitäten.

Dein Profil:

- Abgeschlossenes oder kurz vor dem Abschluss stehendes Hochschulstudium, idealerweise mit Schwerpunkt Ingenieurwissenschaften oder Wirtschaftswissenschaften.
- Starke analytische Fähigkeiten mit der Fähigkeit, Daten zu visualisieren, zu interpretieren und Erkenntnisse abzuleiten.

- Gute Kenntnisse in Wort und Schrift in Englisch.
- Sicherer Umgang mit MS Office-Tools.
- Neugierig, lernbereit und teamorientiert mit exzellenten zwischenmenschlichen und kommunikativen Fähigkeiten (schriftlich und mündlich).
- Fähigkeit zur aktiven Beteiligung an Dialogen sowie ein hohes Maß an Eigenverantwortung, Integrität und Diskretion.

Über Regeneron:

Regeneron ist ein führendes Biotechnologieunternehmen, das lebensverändernde Medikamente für Menschen mit schweren Krankheiten erforscht, entwickelt und vermarktet. Die Kompetenz des Unternehmens, Wissenschaft wiederholt und konsequent in Medizin umzusetzen, hat zu zahlreichen von der FDA zugelassenen Behandlungen und Arzneimittelkandidaten in der Entwicklung geführt. Regeneron beschäftigt derzeit um die 11.500 Mitarbeiterinnen und Mitarbeiter in verschiedenen Ländern.

Bewirb dich bei uns, werde Teil des Regeneron Teams und sammle praktische Erfahrungen in einer dynamischen und innovativen Branche. Diese Praktikumsmöglichkeit bietet dir wertvolle Einblicke in die kommerziellen Abläufe eines führenden Biotechnologieunternehmens. Du hast die Chance, mit erfahrenen Fachleuten zusammenzuarbeiten und zu bedeutsamen Projekten beizutragen, die einen Unterschied für Patienten mit unerfüllten medizinischen Bedürfnissen machen.

Um dich zu bewerben, reiche bitte deinen Lebenslauf und ein Anschreiben ein, in dem du erläuterst, warum du dich für dieses Praktikum interessierst und wie deine Fähigkeiten zu den Anforderungen der Stelle passen. Wir freuen uns auf deine Bewerbung und begrüßen dich vielleicht schon bald im Team von Regeneron.

Hinweis: Diese Praktikums-/Werkstudentenstelle richtet sich an Studenten, die derzeit an einer Universität eingeschrieben sind oder kürzlich ihren Abschluss gemacht haben.

Möchtest du unser Team verstärken und deinen Beitrag beisteuern, die Gesundheitsversorgung für bedürftige Patienten zu verbessern?

Bitte sende deine Bewerbung an **Alina Sajitz-Hermstein** und füge deinen Lebenslauf und deine Motivation für diese Möglichkeit bei uns hinzu:

alina.sajitz-hermst@regeneron.com